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Vragen voor het vragenuurtje van de gemeenteraad op 9 februari 2010 
 
Onderwerp: Betaald parkeren Helfrichstraat en Whistlerstraat 
 
De gemeente heeft per 1 januari 2010 het betaald parkeren uitgebreid onder andere op de 
Helfrichstraat en Whistlerstraat. 
Nu bereiken de SP geluiden dat omwonenden vinden dat de gemeente Venray onvoldoende 
heeft stilgestaan bij een punt dat zich nu op een aantal straten voordoet. Bij een aantal 
woningen in deze straten hebben de bewoners geen inrit om hun auto te parkeren. Deze 
bewoners zijn verplicht om een parkeerontheffing aan te vragen. Bewoners die wel een 
inrit hebben, kunnen hierin wel een keus maken om al dan niet een parkeerontheffing aan 
te vragen. Bewoners zonder oprit voor hun woning maar wel met een auto worden in 
zekere zin zwaarder getroffen; zij komen er niet onderuit een parkeervergunning aan te 
schaffen. 
 
De SP heeft de volgende vragen aan de wethouder: 
1. Welke mogelijkheden heeft de gemeente om bewoners die geen keuze hebben maar 

altijd een parkeerontheffing moeten aanvragen, tegemoet te komen?  
2. Er bestaat een weinig gedifferentieerd aanvraagbeleid voor het aanvragen van een 

parkeerontheffing. Men kan een parkeervergunning aanvragen voor een eerste of 
tweede auto en ook voor een auto met gereserveerde gehandicaptenparkeerplaats op 
kenteken. De SP vraagt zich af in hoeverre het mogelijk is verder te differentiëren op 
bijvoorbeeld het al dan niet hebben van een inrit? Bewoners zonder mogelijkheden 
zouden voor een lager tarief een parkeervergunning kunnen aanvragen. 

3. In de Parkeerverordening Venray 2010 staat onder Artikel 3, sub 5: Het college kan, bij 
openbaar te maken besluit, een maximum aantal uit te geven vergunningen per 
aaneengesloten gebied en per categorie vaststellen en sub 6: Het college kan aan een 
vergunning voorschriften en beperkingen verbinden die strekken tot bescherming van 
het belang van een goede verdeling van de beschikbare parkeerruimte.  
De vraag die de SP hierbij heeft is in hoeverre kan de gemeente garanderen dat er 
voldoende parkeervergunningen kunnen worden afgegeven in straten waarin bewoners 
verplicht zijn hun auto op de parkeerplaatsen aan de openbare weg te parkeren? 
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